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SCHRIFTELIJKE VRAGEN 

 
 
Zaaknummer 
 

805769 

Datum indiening vragen 
 

maandag 24 maart 2025 

Onderwerp Schriftelijke vragen doorsteek Noordeinde – Floraweg; 
 

Indiener vragen 
 

Mooi K&B - Mooren (Thijs) 

Toelichting 
 

Geen 
 

Vragen 
 
1. 1 vd beslispunten bij het raadsvoorstel 17 juni 2024 was beslispunt 3; het college opdracht geven 

tot het definitief uitvoeren van een nieuwe verbinding tussen het Noordeinde en de 
Floraweg/Geestweg. Wat is de reden waarom het college het on hold heeft gezet daar Mooi Kaag 
en Braassem toen al aangaf dat het verstandiger was om eerst een integrale visie voor het gebied 
te maken voordat er geld gespendeerd wordt voor een onderzoek doorsteek. Wethouder 
Kistemaker gaf toen ook aan dat het ene het andere niet in de weg zou zitten. Waarom heeft het 
college dan toch gekozen om het onderzoek on hold te zetten? 
 
Antwoord 
De term on hold is ongelukkig gekozen. De situatie is als volgt. 
Het beslispunt 3 gaat over het definitief uitwerken van de doorsteek. Niet het uitvoeren. De 
doorsteek is conform raadsvoorstel verder onderzocht en met behulp van geïnteresseerde partijen 
verder uitgewerkt. Dat heeft geresulteerd in een principeschets van de doorsteek. Echter de 
voorwaarde die door de geïnteresseerde partijen is gesteld, is dat er ook ruimte moet zijn voor 
woningbouw.  
 
Ambtelijk zijn er diverse gesprekken geweest met de Provincie Zuid–Holland. In principe staat de 
provincie niet negatief tegenover het realiseren van een doorsteek. Echter is zij wel negatief over 
de daarbij gepaarde woningbouw omdat dit gebied nog altijd duurzaam tuinbouwgebied betreft. 
Ambtelijk zijn alle mogelijkheden onderzocht en/of uitgewerkt maar vervolgstappen zijn ambtelijk 
op dit moment niet mogelijk. 
 
Gezien het lopende traject gebiedsvisie Floraweg-Geestweg is ambtelijk geadviseerd even te 
wachten met vervolgstappen om te kijken of de uitkomsten van dat traject wellicht meer 
aanknopingspunten bieden voor een vervolggesprek met de Provincie Zuid–Holland over de 
doorsteek. 
 

2. Waarom heeft het college de raad niet op de hoogte gebracht van het on hold zetten onderzoek 
doorsteek? 
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Antwoord 
 Zie antwoord onder 1. Van on hold zetten is geen sprake.  


